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Reunió Regional RPG de 5 de març 
Abans d’ahir va tenir lloc la reunió entre les organitzacions sindicals 

representatives del CME amb els caps de la regió de Girona i les responsables 
d’administració de la regió. 

Barcelona, 6 de març de 2025.- 

Els punts més rellevants tractats a la reunió han estat els següents: 

Primer.-Manca de comandaments i efectius a la RPG  

Els caps de la RPG ens informen que el 2024 hi havia 1455 agents, 244 caporals/es i 77 sergents/es. El 
2025 hi ha 1460 agents, 240 caporals/es i 77 sergents/es. 

Amb el concurs general i de promoció hi ha hagut únicament un augment de 5 agents, i la pèrdua de 4 
caporals/es a la regió. I tot això sense tenir en compte el passi a 2a activitat, les adaptacions laborals i 
les jubilacions que dia rere dia va augmentant. 

A més a més la manca de comandaments és molt preocupant, hi ha destinacions on no hi ha caps de 
torn i agents han d’assumir aquestes tasques i d’altres on hi hauria d’haver sergents/es Cap de Torn i 
no n’hi ha. 

Els caps de la regió informen que és cert que hi ha una manca de comandaments i que prioritzen que 
hi hagi cap de torn a tot arreu, tot i ser coneixedors de destinacions que en manquen. També ens 
informen que fins que surti la nova promoció de l’ISPC no hi haurà un augment d’efectius a la regió. 
Pels caps de la regió la prioritat serà que les comissaries de l’Escala, Salt i Girona tinguin més efectius, 
a part de la comissaria de Blanes, si no hi ha Pla de costes. 

Pel que fa als comandaments fins a la nova promoció no n’hi haurà, així que com a molt aviat fins al 
2026 no n’hi haurà de nous comandaments a la regió. 

Segon.- Pràctiques de tir 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem demanat si els efectius poden fer 2 pràctiques de tir a l’any. Els 
caps de la regió ens informen que ara mateix no és possible que els efectius de la regió facin 2 
pràctiques per anys, ja que no hi ha prou formadors. Si bé sí que alguns efectius poden fer 2 pràctiques 
i la resta 1. 

Tercer.- Citacions per Webex 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem denunciat que es donen moltes casuístiques per les citacions 
per Webex, i els demanem per la publicació de la nova instrucció de judicis. Les caps d’administració 
ens informen que es segueix el que indica la instrucció de judicis. Que si hi ha cap incidència que les 
fem arribar. Així que si teniu alguna incidència amb les citacions per Webex feu-la arribar als delegats 
i delegades del SAP i de l’SME per traslladar-ho a les caps d’administració de la regió. 

Respecte a la nova instrucció de judicis saben que aquesta està al TSJ, però que no l’han vist. 

Nosaltres tampoc hem tingut accés a aquesta nova instrucció. 

Quart.- Vehicles abandonats edifici ARRO 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL tornem a denunciar que hi ha vehicles abandonats a l’edifici Gaudí. 
Les responsables d’administració ens informen que ara mateix hi ha 6 vehicles abandonats dels quals 
3 ja tenen l’expedient de recollida en marxa i estan pendents de la seva execució. Els altres 3 no tenen 
l’expedient iniciat i no se sap quant de temps hi estaran. 
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Cinquè.- Manca il·luminació OAC Lloret de Mar 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem denunciat la manca d’il·luminació a l’OAC de Lloret de Mar. Les 
responsables d’administració ens informen que per aquest 2025 està pendent la revisió, substitució i 
millora del sistema d’il·luminació a la RPG. 

Referent a l’OAC de Lloret quan estigui disponible l’enginyera de la regió anirà a fer mesures per si 
calgués fer una actuació immediata. 

Sisè.- Portes garjoles ACD Girona 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem denunciat la no utilització de les portes intermèdies de l’ACD. 
Les responsables de l'administració ens informen que l’empresa de manteniment està pendent de 
rebre el material i que s’hauria d’executar durant aquest 2025. 

Referent a l’aparició d’una rata ala lavabo de garjoles, ens informen que l’empresa especialitzada ja ha 
actuat. 

Setè.- Galeria de tir 

Des del SAP-FEPOL i com SME-FEPOL hem denunciat les condicions de la galeria de tir, ja que fa molt 
fred i que els fums no surten per on ha de sortir. Els caps de la regió ens informen que ja ho han elevat 
a la CSUTER. La comissaria tècnica ho mirarà per millorar les instal·lacions. 

Vuitè.- Neteja de vehicles 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem denunciat la no neteja de vehicles. Les responsables de 
l’administració ens informen que l’adjudicació de l’empresa de neteja dels vehicles de la regió va 
quedar deserta, i que llavors es van fer contractes menors per realitzar la neteja dels vehicles. Són 
contractes menors que es fan any a any. El contracte pel 2025 s’ha aprovat tot just fa 15 dies per aquest 
motiu a l’inici del 2025 no s’han netejat els vehicles perquè no hi havia contracte. També ens informen 
que a la zona de Blanes no ha estat possible fer cap contracte, ja que no volen treballar amb el CME, i 
per aquest motiu els vehicles es renten a altres zones. 

Novè.- Armilles caducades 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem denunciat que hi ha armilles caducades i altres en mal estat. Les 
responsables d’administració ens informen que el mateix dia de la reunió està prevista l’arribada de 
les primeres 50 armilles. Les armilles van arribant per talles i s’aniran reposant primer les armilles que 
es van lliurar al 2014 i al primer trimestre del 2015. 

Desè.- Ordinador per UI la Bisbal  

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem demanat 1 ordinador més pel grup de Salut Pública. Els caps de 
la regió ens informen que ho han consultat amb el cap de la comissaria i que segons ell no hi ha 
necessitat d’un ordinador més a la unitat. 

Onzè.- Renovació d’ordinadors 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem preguntat per quant està prevista la renovació dels equips 
informàtics. Les caps d’administració ens informen la renovació de 530 equips està prevista per l’abril 
i tindrà una durada de 10 setmanes. 

Dotzè.- Mantes 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem denunciat que les mantes s’estan netejant quan les instruccions 
és que siguin d’un sol ús. Les caps d’administració ens informen que es va acabar l’estoc i per aquest 
motiu es van netejar les mantes que no tenien cap resta biològica. 
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Ha arribat una petita quantitat de mantes i s’està pendent de l’arribada de més mantes per acabar 
amb aquesta problemàtica. 

Tretzè.- In itinere Blanes 

Hem denunciat el malentès que s’ha originat a la comissaria de Blanes amb la figura in itinere. Els caps 
de la regió ens informen que s’ha aturat els constants trasllats que es feien. Han accelerat els dad46 
perquè els efectius quedin assignats a la comissaria (Lloret o Blanes) on han de realitzar el servei i que 
aquesta problemàtica desaparegui. Igualment, estan esperant per part del Departament de 
l’esclariment de la figura de in itinere. 

Catorzè.- Ports i aeroports 

Hem rebut consultes de com funcionarà l’assignació de places a aquestes destinacions. Els caps de la 
regió ens informen que no tenen cap informació al respecte. 

Quinzè.- Utilització d’esprai pebre 

Hem tornat a demanar la utilització de l'esprai de pebre que segons normativa és competència de la 
cap de la regió la seva utilització. La cap de la regió ens informa que han demanat a la CSUTER que es 
faci de manera homogènia l’autorització per tot el CME, i entre altres coses que determini quins esprais 
pebre es poden utilitzar. 

Setzè.- Formació USC 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem denunciat la manca de formació per a les unitats d’USC. Els caps 
de la regió ens informen que la formació d’USC no és competència de la regió. La formació depèn de 
la comissaria tècnica i de l’ISPC. També ens informen que des de la regió es fan “sessions informatives”, 
ja que no poden fer formació. 

Dissetè.- ARRO 

Des del SAP-FEPOL i l’SME-FEPOL hem demanat quants efectius està previst que arribin a l’oferiment 
d’ARRO. Els caps de la regió ens informen que la previsió és de 6 agents, 3 caporals/les i 1 sergent/a. 

Les responsables d’administració ens informen que estan a punt d’arribar 6 noves furgonetes i 1 de 
comandament. 

 

 

SAP-SME Junts, serem millors! 
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